
ДО 
г-н Васил Терзиев 
кмет на Столична община  
 
ЧРЕЗ 
г-н Цветомир Петров 
председател на Столичния общински съвет  
 
ПИТАНЕ 
на основание чл. 129, ал.2 от Правилника на 
СОС за организацията и дейността на СОС  
 
от 
Пламен  Данаилов – общински съветник 
от ПП „Има Такъв Народ“ 
Димитър  Данаилов – общински 
съветник от ПП „Има Такъв Народ“ 
Ася Тодорова – общински съветник от ПП 
„Има Такъв Народ“  

 
 Уважаеми г-н Терзиев,  
  
 На 21.03.2024г. подадохме Искане за информация до всички районни кметове 
към Столична община с копие до г-н Иван Матов – зам. кмет в направление 
„Обществено строителство“ с вх. номер  СОА24-ВК66-2506, в което молим, във връзка 
с Решение № 492 по Протокол № 22/22.10.2020г. на СОС и т. II.1 от Приложение № 1 
към същото решение, да ни бъде предоставен информация за с всички имоти, които са 
общинска собственост и са подходящи за изграждане на паркинги. 
 
 Към настоящия момент, близо 3 месеца след поискването й, такава информация 
все още не ни е предоставена от никой районен кмет в СО, нито от и.д. зам. кмет в 
направление „Обществено строителство“. В тази връзка, отново искаме да подчертаем, 
че непредоставянето на информация на общинските съветници по въпроси в кръга на 
тяхната компетентност най-малкото затруднява работата на колективния орган, а и 
влиза в конфликт с декларираното от Вас намерение за прозрачно управление на СО. 
 
 В тази връзка и на основание чл. 129, ал.1 и 2 от Правилника за организацията и 
дейността на Столичния общински съвет, моля да ми отговорите устно и писмено на 
първата следваща сесия на Столичния общински съвет на следните Питания, които да 
бъдат включени в Дневния ред на СОС:  

1. Има ли изпълнение от някой районен кмет в СО на Решение № 492 по 
Протокол № 22/22.10.2020г. на СОС и т. II.1 от Приложение № 1 към същото 
решение? Ако няма изпълнение – какви са причините да не се изпълнява 
посоченото решение на СОС? 

2. Има ли предоставена информация от кметовете на райони в Столична 
община за всички подходящи имоти за изграждане на паркинги –  общинска 
собственост, във връзка с Решение № 492 по Протокол № 22/22.10.2020г. на 
СОС и т. II.1 от Приложение № 1 към същото решение, към 
администрацията на СО? 



3. В случай, че такава информация е предоставена, най-учтиво Ви каним да 
включите същата в цялост към отговора на настоящото питане.  
 

 

 

С уважение: ...................................    ………………………. ………………………… 

  Пламен Данаилов       Димитър Данаилов                Ася Тодорова 
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